
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 20. januar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 405
Vil ministeren med udgangspunkt i samme opgørelsesmetode som i svaret på
SAU (2010-11, 1. samling) alm. del, spørgsmål 227, fremsende en opgørelse,
der viser antallet af samtlige skatte- og afgiftsstigninger til erhvervslivet, der
direkte eller indirekte vedrører energi, i perioden fra den 5. april 2009 til den
15. september 2011 under VK-regeringen, hvor Lars Løkke Rasmussen var
statsminister? Desuden ønskes en komplet opgørelse i tabelform, der i krono-
logisk rækkefølge viser de enkelte konkrete skatte- og afgiftsstigninger til er-
hvervslivet, der direkte eller indirekte vedrører energi, herunder med angivel-
se af navn og hvilket varigt provenu i antal mia. kr. til statskassen den pågæl-
dende skat og afgift giver, samt angivelse af, hvad det samlede akkumulerede
varige provenu i antal mia. kr. er som følge af de samlede skatte- og afgifts-
stigninger, der direkte eller indirekte vedrører energi. Alle tal ønskes oplyst i
2015-priser. Endelig ønskes oplyst om ministeren mener, at Lars Løkke Ras-
mussen som statsminister var god til at sænke energiafgifter for dansk er-
hvervsliv.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Krag@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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